
PROTOKOL NT V24
z sesji Rady Miejskiej w Sura2u w dniu 18.12.2024 r. w Miejsko- Gminnym

OSrodku Kultury w Sura2u.

W Sesii Radv Mie skiei uczestniczvli:
- radni Rady Miejskiej
- soltysi

- Burmistrz Suraza Henryk Lapiriski
- Skarbnik Gminy Joanna tr-apiriska

- Sekretarz Gminy Marek Uszyiski
- zaproszeni goScie

Lista obecno6ci radnych bior4cych udzial w sesji

lw zal4czentu/

Radni nieobecni:
Agnieszka Edyta Filipczuk -Zamojda
Adam Sosnowski

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlaj4ce zdarzeniai pelne wypowiedzi os6b

tczestniczqcych w sesji Rady Miejskiej w Surazu jest udostgpnione na stronie
Biuletynu Informacji Publicznej pod linkiem:
https://esesj a.tvltransmisje z_obrad/ 21 1 3 lrada-miej ska-w-surazu.htm

STRESZCZENIE POSIEDZENIA

Pkt.2. Przyjgcie porzqdku obrad.
Pani Przewodniczqca przedstawila proponowany porzqdek obrad:
Prononowanv rzadek obrad:

1. Otwarcie X Sesji Rady Miejskiej w SurzrZu i stwierdzenie
prawomocnoSci obrad.

2. Przyjjcie porzqdku obrad.

I

Pkt.l. Otwarcie X Sesji Rady Miejskiej w Suraiu i stwierdzenie
prawomocnoSci obrad.
Przewodniczqca Rady Miejskiej w Sura2u Pani Teresa Poniriska otworzyla
obrady X sesji Rady Miejskiej w SuraZu.

Na podstawie listy obecnoSci stwierdzila prawomocnoS6 obrad.



3. Projekt uchwaty w sprawie zmiany w budZecie gminy na2024r.
4. Projekt uchwaty w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognory

Finansowej Gminy SuraZ rc lata 2025 -2029.
5. Projekt uchwaty w sprawie uchwalenia bud2etu gminy na2025r.
6. Projek uchwaty w sprawie zriarry uchwaty Nr XLVI/294/23 Rady

Miejskiej w SuraZu z dnia 20.12.2023r. w sprawie udzielania pomocy

finansowej Powiatowi Bialostockiemu na dofinansowanie zadania pod

nazw4,,Poprawa bezpieczeistwa ruchu poprzez budowg wyniesionego

skrzy2owania ulic: Zabtudowskiej, Bialostockiej i Zagumiennej
w Sura2u"

7. Projek uchwaly w sprawie wprowadzenia Procedury dotyczqcej
zgloszef, zewngtrznych o naruszeniach prawa i podejmowania dzialair
nastgpcrych.

8. Projekt uchwaty w sprawie upowa'2nienia os6b do przyjmowania
zgloszeh zewngtrmych o naruszeniach prawa i podejmowania dzialaft
nastgpczych.

9. Projek uchwaly w sprawie zatwierdzeniaplan6w pracy Rady Miejskiej
w Sura2u i statych Komisji Rady.

l0.Informacja Burmistrza Strthaz podjgtych dzialah migdzy sesjami.

11.Zapytafia i wolne wnioski
12. Sprawy r62ne.

l3.Zakohczenie obrad X sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

Przewodniczqca Rady Miejskiej mrr6cila sig do zebranych o skladanie uwag do
zaproponowanego porz4dku obrad.
Radni Rady Miejskiej w SuraZu porz4dek obrad przyjgli 13 glosami za, przy 13

osobach obecnych.
Ze wzglgdu na awarig systemu do glosowania, Przewodniczqca Rady Pani Teresa
Poniriska ustnie oddala glos za.

lwykaz imiennego glosowania w zal4czeniu/

Pkt.3. Projekt uchwaty w sprawie zmiany w budZecie gminy na 2024r.
Projekt uchwaty przedstawila Skarbnik Gminy Pani Joanna Lapiriska.
Radna Pani Anna Wilenta m,tr6cila sig z pytaniem, kiedy zostanie wprowadzona
subwencja uzupelniaj4ca do bud2etu gminy?
Skarbnik Gminy stwierdzila, i2 nie ma obowi4zku wprowadzania tych Srodk6w
do budZetu w 2024r. PowyZsze Srodki finansowe w wysokoSci 216 tys. zl.bgd4
w wolnych Srodkach.
Radna Pani Julita Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, czy te Srodki zostaty

uwzglgdnione jtL przy projekcie bud2etu ra 2025r., kt6ry zostal radnym
przedluZony l5 listopada 2024r.?
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Pkt.4. Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Wielotetniej prognozy
Finansowej Gminy Sura2 na lata2025-2029.
Skarbnik Gminy Pani Joanna tr apiriska zaponrala radnych z projektem uchwaty
oraz z pozy$wnq opiniq Regionalnej Izby Obrachunkowej przyjgt4 uchwalq Nr
RIO.I-0031 l-6312024 z dnia 26 listopada 2024r. w sprawie wyrazenia opinii
o projekcie uchwaly Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy SuraZ na lata
2025-2029.
Projekt uchwaly zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku gtosowania przyj gty zostal 1 I glosami za, 2 osoby sig wstrrymaly, przy
13 osobach obecnych, jako Uchwala Nr Xl 4812024
luykaz imierury glosowania w zalqczeniul

Pkt.S. Projekt uchwaty w sprawie uchwalenia budZetu gminy na 2025r.
Skarbnik Gminy Pani Joanna tr-apiriska zapozrwla radnych z projektem uchwaty
w sprawie uchwalenia bud2etu gminy na2o25r. oraz z autopoprawk4 do bud2etu,
kt6rq dolqczono do protokolu. Jak r6wnieZ zporyryr1 opiniq Regionalnej Izby
Obrachunkowe1 przryjErq uchwal4 Nr RIO.[-00310-6312024 z dtia 26 listopada
2024r. w sprawie uyrulenia opinii o projekcie uchwaly budZetowej Gminy Suraz
ra rok 2025 oraz o mo2liwolici sfinansowania przedstawionego w tym projekcie
deficytu budZetowego.
Stanowisko obu Komisji Rady w sprawie budZetu gminy na 2025r. bylo
po4rtywne z zapropolowanymi uwagami, kt6re zostaly uwzglgdnione
autopoprawkq do budzetu.
Radna Pani Anna Wilenta zwr6cila sig z pytaniem, cry na paragrafie 0490 w
rozdziale 90002 wykazane Srodki finansowe sq dochodami z gospodarki
odpadami komunalnymi? Zdaniem radnej wykazana kwota nie do korica
odzwierciedla przylgte przez radrrych stawki za odbi6r odpad6w.
Sekretarz Gminy Pan Marek Uszyriski stwierdzil, iZ do projeku bud2etu na rok
2025 byl uwzglgdniony wzrost o 16%, jednak juZ po przetargu i po przyjgtych
stawkach ta kwota zmieni sig i bgdzie wprowadzona do budZetu w roku 2025.
Radna Pani Julita Dziemianiuk zwr6cila si g zpy+,zriem, dlaczego w autopoprawce
zwigkszona kwota w wysoko$ci 60 tys. zl. przeznaczona na uslugi dla firmy MpO
odbieraj4cej z naszej gminy odpady komunalne jest uwzglgdniona w paragrafie
90095, a nie w paragrafie 90002 (gospodarka odpadami)?
Skarbnik Gminy Pani Jaonna tr apiriska stwierdzila,i2 w przypadku gdy budZet na
odpadach nie bgdzie sig bilansowal z oplat od, mieszkaric6w, gmina ma w6wczas
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Skarbnik Gminy wskazala, iZ powylsze Srodkt znalazly sig w projekcie budzetu
na2025r.
Projekt uchwaly zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania przyjgty zostal I 3 glosami za, przy 13 osobach obecnych,
jako Uchwala Nr )V47l2024
lwykaz imienny glosowania w zalqczeniu/



mo2liwoSd pokrycia r62nicy i to wla5nie te zabezpieczone Srodki b9d4 mogty by6

wykorzystane. W trakcie roku bgdziemy mogli zmianami w budZecie, te Srodki

przesunq6 na konkretne zadmie/patagraf .
Radna Pani Julita Dziemianiuk zwr6cila sig z pytaniem, czy ivz gmina otrrymala
fakturg od firmy MPO i ile bgdziemy musieli w tym roku przeznaczy( Srodk6w

z budzetu na gospodarkg odpadami?
Skarbnik Gminy Pani Joanna tr-apir[ska stwier&ila, iz otrzymaliSmy fakturg

w wysoko5ci 47 tys. zl. i pokryjemy jq z dodatkowo zabezpieczonych Srodk6w

w budZecie 2024 r.
Radna Pani Anna Wilenta stwierdzila, i2 na ostatnim spotkaniu obu komisji
ustalono, 2e wynagrodzenia dla pracownik6w administracyjnych wzrosnq o 5o%,

a nie jak bylo zaplanowane w projekcie budzetu o l0%o. Zwr6clla sig z pytaniem

cyt. ,,w jaki spos6b jest to rui4zare ze skladkami na ubezpieczenie i na fundusz
pracy, bo nie w kazdym paragrafie tu nast4pita zrianai czy ma to jakiS rwiqzek
z t4 mniej szq podwyZk4? "
Skarbnik Gminy stwierdzila, i2 nie moZna bylo tak szczegolowo wyliczy(,
poszczeg6lnych skladnik6w wynagrodzenia, dlatego 2e niekt6rzy pracownicy
z minimalnym wynagrodzeniem nie otrzymajq wzrostu o 5%o, a o 8,5%o, gdy2

o tyle wzrasta placa minimalna.
Radny Pan Krzysdof Bibulowicz zwr6cil sig z pytaniem, na co zostanQ

wydatkowane Srodki w wysoko6ci 72 tys. zl. zabezpieczone na wydatkach
majqtkowych na rewitalizacjE Parku Ruskiego w centrum Sura2a?

Burmistrz Sura2a stwierdzil, i2 powylsze Srodki zabezpieczono w bud2ecie na

Paristwa radnych wniosek, a na co zostan4 dokladnie przeznaczone zobaczymy
w ciqgu roku.
Radna Pani Dziemianiuk stwierdzila, iZ w miejscowoSciach soleckich jest
ustalony fundusz solecki o przeznaczeniu kt6rym decyduj4 mieszkaricy wsi.
ZabiegaliSmy o zaberyieczenie Srodk6w w budZecie na rok 2025 dla miasta Suraz

w kwocie przypadaj4cej na miasto Suraz i to radni zdecyduj q na co je
przeznacz;wy.
Radny Pan Bibulowicz stwierdzil, i2 zaproponowano za tq kwotg wykonanie
alejek w parku. Zdaniem radnego tych Srodk6w moZe by6 zamalo na ten cel.

Burmistrz Sura2a stwierdzil, i2 przed wykonaniem tego zadania niezbgdne jest

wykonanie dokumentacji na park. Na chwilg obecnq jest sporzqdzony jedynie

Program fu nkcj onalno -uzytkowy.
Radna Pani Wilenta stwier&ila, i2 w autopoprawce uwzglgdniono Srodki

w wysokoSci 20 tys. zl. na zakup doposaZenia w Urzgdzie Miejskim w Sura2u.

Zwr6cila sig z pytaniem, na co przezrraczorto powyzsze Srodki, gdy2 nie
rozmawiano o tym na komisjach?
Skarbnik Gminy stwierdzila, iZ na rok 2025 przewidziany jest kompleksowy
remont budynku Urzgdu. Dotacja na termomodernizacjg budynku jednak nie

uwzglgdnia wymiany doposaZenia pomieszczei w Urzgdzie, wigc
zabezpiecrylismy Srodki na czESciowq ich wymiang.
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Sekretarz Gminy stwierdzil, iZ do wniosku o Srodki na termomodemizacje
budynku uwzglgdniono r6wnie2 budynek szkoty. Gdyby pozostawiono jedynie
budynek Urzgdu bytyby wigksze szanse na doposaZenie pomieszczeri z dotacji,
jednak w tym wypadku bgdziemy musieli wygenerowad Srodki z budZetu gminy.
Zdaniem radnego Pana Owczarcatkawsrystkie zmiany w budZecie powinny byly
by6 przedyskutowane na komisjach rady, a o kwocie 20 tys. zl na doposaZenie
pomieszczeri nikt z nami nie rozrnawial. Skoro mam glosowa6, to chcialbym
wiedzie6 na co dokladnie i do kt6rego pokoju przeznaczamy powy2sze Srodki.
Zeby nie bylo tak, jak z wyniesionym skrryZowaniem w Sura2u, 2e nie
widzieliSmy dokumentacji, a glosowali5my.
Sekretarz Gminy wskazal, i2 wsryscy mogli zapozna6 sig z powyhsz4
dokumentacj4, radnym na komisjach zostala przekazana dokumentacja do
wgl4du.
Skarbnik Gminy stwier&ila, iZ pylart i uwag do zmian w budZecie szkoty na
kwotg 8 tys. zl. radny Pan Owczarczuk nie wnosil, chociatl tego tematu nie bylo
na komisjach. ZaS do Srodk6w na zakup wyposaZenia do Urzgdu ma Pan
w4tpliwoSci i pytania.
Radna Pani Wilenta odniosla sig do sprawy zmniejszenia dotacji w wysoko6ci 63
tys. zl.w budZecie MGOK w Sura2u. RzeczywiScie na tym paragrafie Radni
zmniejsryli o t4 kwotg dotacjg, ale w stosunku do roku 2024,to podnie6liSmy
dotacjg o kwotg 40 tys. zl., a nie o zaplanovtana, przezUrzqd dotacjg w wysokoSci
103 tys. zl. W stosunku do roku 2024bud2et MGOK w roku 2025 wno!;nie o 40
tys. zl.
Projekt uchwaty zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania przyjgty zostal 13 glosami za,prz! l3 osobach obecnych,
ako Uchwala NrN4912024

l*ykaz imienny glosowania w zal4czeniu/

Pkt. 6. Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaty Nr XLW294I23 Rady
Miejskiej w Sura2u z dnia 20.12.2023r. w sprawie udzielania pomocy
finansowej Powiatowi Bialostockiemu na dofinansowanie zadania pod nazwq
,rPoprawa bezpieczeristwa ruchu poprzez budowg wyniesionego
skrzyZowania ulic: Zabludowskiej, Bialostockiej i Zagumiennej w Sura2u"
Sekretarz Gminy Pan Marek Uszyriski stwierdzil, iZ zgodnie z wystosowanym
pismem Powiatowego Zarzqdt Dr6g, Gmina Suraz jest zobowi4z.ana dolo|yt
dodatkowe Srodki w wysokoSci 23 388,00 zl. w mvi1zku z poniesionymi
wszystkimi wydatkami do powyZszej inwestycji. N-1cznapomoc gminy Suraz do
tego zadania wyniesie 75 716,34 zl.
Zdaniem Radnego Pana Litwiftczuka,te skrzy2owanie bylo duzo bezpiecznieisze,
ni? przed wykonaniem obecnego wyniesionego skrzy2owania.
Radny Pan Pawel Jaroszko zwr6cil sig z pytaniem, na jaki okres wykonawca
skrzyZowania wystawil gwarancj g?

j
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Sekretarz Gminy stwierdzil, i2 sprawdzi jaki jest okres gwarancji. Powiat, co roku
dokonuje przegl4du i w6wczas wykonawca ma obowi4zek jej naprawy.
Projekt uchwaly zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania Vryjgty zostal 9 glosami za,2 g).osy przeciw, 2 glosy sig

wstrzymaly, przy 13 osobach obecnych,j ako Uchwala Nr )V50/2024
lwykaz imienny glosowania w zalqczeniul

Pkt.7. Projekt uchwaly w sprawie wprowadzenia Procedury dotyczqcej
zgloszefi zewngtrznych o naruszeniach prawa i podejmowania dzialar[
nastgpcrych.
Radca Prawny Pani Hanna Nikitiuk zapoznala radnych z projektem uchwaty.
Projekt uchwaly zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania przyjgty zostal 7 glosami za,2 $osy przeciw, 4 glosy sig
wstrrymaty, przy 13 osobach obecnych, jako Uchwala Nr X51/2024
lwykaz imienny glosowania w zal4czeniul

Pkt.8. Projekt uchwaty w sprawie upowaZnienia os6b do przyjmowania
zgloszeri zewngtrznych o naruszeniach prawa i podejmowania dzialari
nastgpczych.
Radca Prawny Pani Hanna Nikitiuk zapoznala radnych z projektem uchwaty.
Projekt uchwaty zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania przyjgty zostal 8 glosami za, I glos przeciw,4 glosy sig

wstrrymaly, prry 13 osobach obecnych, jako Uchwala Nr V52l2024
lwykaz imienny glosowania w zalqczeniu/

Pkt.9. Projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia plan6w pracy Rady
Miejskiej w Suraiu i statych Komisji Rady.
Zlolone propozycje na spotkaniach obu komisji zostaly uwzglgdnione w w/w
projekcie uchwaty.
Na obrady sesji przybyla radna Pani Agnieszka Edyta Filipczuk - Zamojda.
Projekt uchwaly zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania przyigty zostal 14 glosami za,przy 14 osobach obecnych,
ako Uchwala Nr X15312024

lwykaz imienny glosowania w zal1czeniu/

Pkt.10. Informacja Burmistrza Sura2a z podjgtych dzialafi migdry sesjami.
Burmistrz Sura2a, Pan Henryk tr-apiriski przedstawil informacjg z podjEtych

dzialait migdry sesjami, tj.:

- tdzial w spotkaniu Zarz4du Gmin Wiejskich Wojew6dawa Podlaskiego,
- udzial w posiedzeniach Komisji ds. Gospodarki i BudZetu i Komisji Rewizyjnej,

-u.dzial w odbiorze stacji uzdatniania wody w Sura2u,

j
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- podpisanie porozumienia migdzy jednostkami samorzqdowymi projektu Pisa-
Narew, k6rego akceptacja i uzgodnienia trwajq juL od 3 lata,

- ludzial w spotkaniu udzialowc6w spolki Wodociqgi Podlaskie, dotyczqcej
aktualnej sytuacji w spolce. Sytuacja spolki nie jest ciekawa, jest bardzo duZe
zadhtLerie ze wzglgdl na wstrzymanie podwyZek cenprzez Wody Polskie.

- spotkanie z mieszkafcami w sprawie utworzenia 2lobka samorzqdowego
w gminie Suraz,

- udzial w oplatku wigilijnym zorgarizowanym przez Marszalka Wojew6dawa
Podlaskiego,

- podpisanie aneksu do umowy ramowej LGD N.A.R.E.W z Urzgdem
Marszalkowskim, komisja konkursowa wybrala powylsze stowarryszenie,

Pan Burmistrz zapoznal radnych z aktualnymi i zaplanowanymi inwestycjami na
rok 2025. Wydatki maj4tkowe na rok 2025: opracowanie dokumentacji
projektowej wrazzrozbndowq drogi powiatowej na odcinku od ul. Zabtudowskiej
od skrryZowania z ul. Bialostockq do skrryZowania z ul. ll Listopada,
opracowanie dokumentacji technicznej na ul. Jagielloriskq i ul. Cmentamq
w Sura'2u, rewitalizacja Parku Ruskiego w centrum SuraZa, przygotowanie
infrastruktury zintegrowanego produktu turystycznego w ramach projektu Pisa-
Narew szlak aktywnej turystyki wodnej, budowa infrastruktury sportowo-
rekreacyjnej, d. budowa placu zabaw na placu przedszkolnym oraz budowa skate
parku na placu szkolnym, poprawa efektywno6ci energetycmej budynku
uZyteczno3ci publicznej na terenie gminy Sura2, tj. budynek Urzgdu wraz
z czg(ciq mieszkaln4, budynek szkoly, cyberbezpiecmy samorzqd, rozbudowa
sieci wod-kan :uutaz z modemizacjq przepompowni i opracowaniem
dokumentacji, wykonanie utwardzeri przed budynkiem Swietlicy w Zimnochach
-Swiechach, modemizacja infrastruktury kulturalnej w miejscowoSci Kowale
i Zawyl..r, tj. Swietlica wiejska w Kowalach oraz Swietlica wiejska w Zawykach,
przygotowanie wniosku na kompleksow4 modernizacjg energetycznq budynku
Domu Kultury w SuraZu, konserwacja budynk6w ruchomych w Ko6ciele
Parafialnym Bo2ego Ciala w Sura2u oraz w Kaplicy w Zawykach zakres tych prac
jest wykonany w 50Yo zakohczenie prac jest przewidziarc na rok 2025.

Pkt.ll. Zapytania i wolne wnioski.
Radny Pan Pawel Litwiriczuk stwierdzil, i2 w mieScie Suraz tyle robi sig
inwestycji, a w miejscowoSciach bardzo malo. Nadmienil,i2przedwyborami Pan
Burmistrz obiecal wykonanie drogi Rynki-Sredziriskie, cyt. ,, a teraz cicho".
Radny zwr6cil sig z pytaniem, jak przedstawia sig sprawa naszego autokaru
szkolnego?
Burmistrz Sura2a Pan Henryk tr apifski stwierdzil, i2 jest ogloszoly przetargr;r-
jego sprzedaz. Na chwilg obecn4 nikt sig nie zglosil.
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Radny Pan Litwificzuk stwierdzil, i2 gmina pobiera oplaty za wynajem sali

w Swietlicy w Rynkach, ale do sprz4tania pomieszczeri nie oddelegowuje
sprz4taczkr. Skoro wynajmujqcy sami spruqtaiq., to nie powinno pobiera6 sig od
nich oplaty za wynajem. Zwr6cil sig radny z pytaniem, czy wystosowano pismo

do PGE w sprawie wycinki galgzi nad sieciq energetyczn4 i czy podano jego

numer telefonu do kontaktu?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 pismo zostalo wyslane do PGE. Podcigcie galgzi juz
zostalo wykonane przez PGE, ale w jaki spos6b, to juZ gmina nie odpowiada.
Nadmienil, i2 koszty wynajmu sali w Swietlicy w Rynkach nie pokrywaj4 koszt6w
bieZqcych, tj. koszt6w ogrzewania, energii.
Radny Pan Marek Marciszewski wnioskowal o przygotowanie informacji dla
mieszkaic6w gminy o mo2liwoSci i miejscu skladowania odpad6w tekstylnych.
Burmistrz SuraZa Pan Henryk tr-apirlski stwierdzil, i2 od stycmia 2025 r. tekstylia
bgdzie mo2na skladowa6 w Punkcie Selektywnym w Sura2u.

Przewodniczqca Rady Miejskiej w Sura'Zu Pani Teresa Poniriska wnioskowala
o prrygotowanie informacji w jakich dniach i godzinach mo2nazttrozilte odpady
do punktu.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 przyjgto,2e to Sroda jest dniem przyjge na punkcie
lub ewentualnie po wykonaniu telefonu do Urzgdu.
Sekretarz Gminy stwierdzil, i2 wszystkie informacje l4cmie z nowymi stawkami,
platnoSciami zostan4 przygotowane i udostgpnione na BIP oraz wyslane
mieszkaricom.
Radny Pan Slawomir Kubaj stwierdzll, i2 dostal informacje o przeciekaj4cym
dachu na hali sportowej w szkole.
Burmistrz Surs2a stwierdzi, i2 w czgSci ten dach na hali zostal ju2 wcze6niej
naprawiony. Prawdopodobnie przecieka w tej czgSci, gdzie nie bylo dokonanej
naprawy. Ten problem nie byl zglaszany przezPariqDyrektor.
Radny Pan Slawomir Kubaj zwr6cil sig z pytaniem, na jakim etapie jest
wykonanie dokumentacji projektowej na drogg SwaL-tr.apy?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na chwilg obecnq dokumentacja jest opracowyvana.
Przewodniczqca Rady nrr6cila sig z pytaniem , cry przy trwaj qcej modemizacj i
szkoty nie moZna by bylo uwzglgdni6 wymiang dachu na hali sportowej?
Pan Burmistrz stutierdzil, i2 tego zadania nie mo2na uwzglgdni6 w tej
modemizacji, gdy2 nie osiqgniemy efektu energetycznego ze wzglgdr;. ra
istniej4ce pokrycie dachowe.
Pan Kubaj mw6cil sig z pytaniem, czy jest wizja na osiqgnigcie dotacji na

wykonanie drogi Suraz-B iatystok?
Pan Burmistrz stwierdzil, iz trudno jest okreSlid, co bgdzie w nastgpnym roku i
czybgdzie ogloszony Rzqdowy Program Budowy Dr6g Lokalnych.
Pan Kubaj zwr6cit sig z pytaniem, cry przry odbiorach prac s4 obecne osoby
postronne, kt6re mogtyby oceni6 poprawnoS6 wykonania prac?

Pan Burmistrz stwierdzil, iz wylonieni s4 przez Urzqd inspektorzy nadzoru,
kt6rych zadaniem jest ocena wykonania prac zgodnie ze sztuk4 budowlan4.

8



Pan Slawomir Kubaj stwierdzil, iz prry odbiorze hali sportowej odebrano praca
zwadami, okres gwarancji sig skoric4,l, a gmina ponosi dodatkowe koszty tych
napraw i tak mo2e byt, w prryszlo6ci ze stacjq uzdatniania wody w Sura'Zu.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2nato zadaniemamy T lat gwarancji.
Pan Kubaj stwierdzil, i2 w przypadku gdy s4 wykonywane naprawy w trakcie
gwarancji powinna by6 ona z automatu przedluZona, a tak gwarancja na hali sig
skoricryla, a problem pozostal dla gminy.
Radna Pani Anna wilenta ntrr6clla sig z pytaniem, czy gmina posiada informacje
w jakich dniach i go&inach bgdzie otwarta nowa przychodnia w SuraZu?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na piSmie nie mamy takiej informacji ale z rozmowy
z lekarzem prowadzqcym prawdopodobnie godziny przyjg( bgdq dwa razy
w tygodniu w godzinach popotudniowychitrry razy w godztnach rannych.
Radny Pan Pawel Jaroszko zaproponowal aby ulepsry6 komunikacje dojazdu
mieszkaric6w do prrychodni w SuraZu.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 do Suraza mieszkaricy mog4 dojecha(, korzystajqc
z autobusu dowoiEcego dzieci do szkoly, gdyZ jest to linia otwarta dla wszystkich.
Uruchomienie dodatkowych linii wi4ze sig z dodatkowymi kosaami.
Radny Pan Jaroszko zaproponowal, aby do tych cel6w wykorzysta6 stoj4cy na
terenie szkoty autobus szkolny.
Pan Kubaj stwierdzil, i2 werZt4 spraw4 dla mieszkanc6w jest faktycma
dostgpnoS6 lekarza w godzinach pracy przychodni w Surazu, a nie tylko na
um6wione wizyty przez telefon.
Radna Pani Agnieszka Edyta Filipczuk-Zamojda z-wr6cila sig z pytaniem, czy
zostal ju2 rozstrzygnigty konkurs, gdzie zlohono wniosek o dofinansowanie na
drogg Rynki-Sredziriskie?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 na chwilg obecn4 nie zostal on jeszczerozstrzygnigty.
Pan Litwiriczuk stwierdzil, i2 skoro nie jest sprawny autokar szkolny, cyt. ,,to
niech gminni pracownicy w wolnej chwili dowiozq pacjent6w do lekarza."
Pani Filipczuk- Zamojda nvr6cila sig z pytaniem do radnego Pana Litwi-ticzuka,
o wskazanie kt6ra gmina dowozi pacjent6w do przychodni?
Pan Litwinczuk stwierdzil, iZ sq mieszkancy kt6rry nie maj4 crym dojecha6 do
przychodni, cyt. ,,cz! piechotq majq i56."

Pkt.l3.Zakoriczenie obrad X Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Pani Teresa Poniriska podzigkowala za udzial
w obradach i zamkngla obrady X Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

Godzina zakortczenia obrad 1 I 30

Na tym protokol zakoriczono.

Przewodni 'iruav Miejskiej

9

Teresa Poniriska



Protokolowala: S. Filipczuk
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Wyniki glosowania

Wvniki imienne:

zA (12)
Krzysztof Bibulowicz, Julita Dziemianiuk, Pawel Jaroszko, Anna Jurczak Slawomir Kubaj, pawel Litwiriczul:,
Marek Marciszewski, Justyna Mojsak, Bogdan owczarczu( Magdalena owczarczuk, Anna wilenta, Teresa
Zimnoch

PRZECTW (0)

Glosowano w sprawie: przyjqcie porzqdku obrad.

ZA:12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE StE: 0, BRAK GLOSU: 1, N|EOBECN|: 2

WSTRZYMUJE SIE (O)

BRAK GLOSU 0 )
Teresa Poni6ska

NTEOBECNT (2)
Agnieszka Edyta Filipczuk- Zamojda , Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia 18.12.?024, 0907 :35

18.12-2024 i Wgenerowano za pomocq app.esesja.pl, Strcna I z l



Wyniki glosowania

Wvniki imienne:

zA 03)
Krzysaof Bibulowicz, Julita Dziemianiulq Pawel Jaroszko, Anna Jurczak, Slarrromir Kubaj, pawel Litwi6czul:,
Marek Marciszewski, Justyna Mojsak, Bogdan owczarczuk, Magdalena owczarczuk, Teresa poni,iska,l\nna
Wilenta, Teresa Zimnoch

PRZECIW (O)

WSTRZYMUJE StE (0)

BRAK GLOSU (0)

NTEOBECNI (2)
Agnieszka Edyta Filipczuk- Zamojda , Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia:. 18."12.?024, 0917 :10

18.12-2024 t V,y'ygenerowano za pomocA app.esesja.pl, Strona I z l

+

I

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie zmiany w bucl2ecir:
gminy na2O24r.

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE St[: 0, BRAK GLoSU: 0, N|EOBECN|:2



Lf

Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: projekt uchwaly w sprawie uchwalenia \ /ieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Sura2 na lataZO2S-2029.

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE StE: 2, BRAK GLOSU: O, N|EOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA 01)
Kzysaof Bibulowicz, Julita Dziemianiuh pawel Jaroszko, slawomir Kubaj, pawe+ Litwiiczuk Marek
Marciszewski, Justyna Moisak, Magdarena owczarczuk reresa ponihska, Anna wirenta, Teresa zimnoch

PRZECTW (0)

WSTRZYMUJE SIE (2)
Anna Jurczak, Bogdan Owczarczuk

BRAK GLoSU (0)

NTEOBECNt (2)
Agnieszka Edyta Filipczuk- Zamojda , Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia: 1 8.12.2024, 09:ZB.37

18.12.2024 tWygenerowano za pomocA app.esesja.pl, Strcna I z 1
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Wyniki glosowania

Wvniki imienne:

zA 03)
Krzysaof Bibulowicz, Julita Dziemianiuk, Pawel Jaroszko, Anna Jurczak, Slawomir Kubaj, pawel Litwi6czu[:,
Marek Marciszewski, Justyna Mojsak Bogdan owczarczuk, Magdalena owczarczuk, Terlsa poniiska, Anna
Wilenta, Teresa Zimnoch

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia bud2etu
gminy na2025r.

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE StE:0, BRAK GLOSU: O. N|EOBECN|: 2

PRZECTW (0)

WSTRZYMUJE SIE (O)

BRAK GLoSU (0)

NTEOBECNt (2)
Agnieszka Edyta Filipczuk- Zamojda , Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia: 1 8.12.2024, 10.22:26

18.12.2024 ) Wygenerowano za pomocQ app.esesja.pl, Strona I z l



Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr
XLVll294l23 Rady Miejskiej w Sura2u zdnia2O.12.ZO23i. w sprawie
udzielania pomocy finansowej powiatowi Bialostockiemu na
dofinansowanie zadania pod nazwq,,poprawa bezpieczefstwa ruchu
poprzez ludowq wyniesionego skrzy2owania ulic: Zabludowski,ej,
Bialostockiej i Zagumiennej w Sura2u"

z^ (e)
Krzysztof Bibulowicz, Julita Dziemianiu( pawel Jaroszko, slawomir Kubaj, Justyna Mojsak, lvlagdalena
Owczarczuk, Teresa Poni6ska, Anna Wilenta, Teresa Zimnoch

ZA: 9, PRZECIW:2, WSTRZYMUJE StE: 2, BRAK GLOSU: 0, N|EOBECN|: 2

Wvniki i mtenne

PRzECtw (2)
Pawel Litwiiczuk, Bogdan Owczarczuk

WSTRZYMUJE SIE (2)
Anna Jurczak, Marek Marciszewski

BRAK GLOSU (O)

NTE0BECNT (2)
Agnieszka Edyta Filipczuk- 2amojda , Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia 18.12.2024, 10gZ:59

18.12.2024 ;W'ygenerowano za pofiocQ app.es$ja_pl, Strona I z l



Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie wprowadzenia
Procedury dotyczqcej zgloszef zewnetrznych o naruszeniach prawa i
podejmowania dzialari nastepczych.

ZA:T,PRZECIW:2, WSTRZYMUJE StE: 4, BRAK GLOSU: 0, N|EOBECN|:2

Wvniki imienne:

z^(7)
Julita Dziemianiuk, Anna Jurczak Justyna Mojsak, Magdalena owczarczuk, Teresa poni6ska, Anna wilenta,
Teresa Zimnoch

PRZEC|w (2)
Pawel Litwi6czuk, Bogdan Owczarczuk

WSTRZYMUJE SIE (4)
Krzysztof Bibulowicz, Pawel Jaroszko, Slawomir Kubai, Marek Marciszewski

BRAK GLOSU (0)

NTEOBECNT (2)
Agnieszka Edyta Filipczuk- Zamojda , Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia: 'l 8.1 2.2024, 10:39:33

18.12.2024 t Wygenercwano za pomoca app.esesja_pl, Strcna 1 z I

4,



]

Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie upowa2nienia os6b rlo
przyjmowania zgloszefi zewnetrznych o naruszeniach prawa i
podejmowania dzialaf nastgpczych.

ZA:8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE StE:4, BRAK GLOSU: 0, N|EOBECN|: 2

Wvniki imienne:

zA (8)
Krzysaof Bibulowicz, Julita Dziemianiuh slawomir Kubaj, Justyna Mojsak, Magdalena owczarczuk, Ter,:sa
Poni6ska, Anna Wilenta, Teresa Zimnoch

PRZECTw (1)
Bogdan Owczarczuk

WSTRZYMUJE SIE (4)
Pawel Jaroszko, Anna Jurczak, Pawel Litwiticzuk, Marek Marciszewski

BRAK GLosU (0)

NTEOBECNT (2)
Agnieszka Edyta Filipczuk- Zamojda , Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia: 18.12.2024, 10:48:23

18.12.2024 t Wygenerowano za ponocQ app.esesja.pl, Strona 1 z I
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Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia plan6rr
pracy Rady Miejskiej w Sura2u i stalych Komisji Rady.

Wvniki imienne:

zA (14\
Krzysztof Bibulowicz, Julita Dziemianiuk, Agnieszka Edyta Filipczuk- Zamoida , pawel Jaroszko, Anna . urc,zal!
slawomir Kubaj, Pawel Litwi6czuK Marek Marciszewski, Justyna Mojsak, Bogdan owczarczuk, lvlagdale,na
Owczarczuk, Teresa Poni6ska, Anna Wilenta, Teresa Zimnoch

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE St[: 0, BRAK GLoSU: 0, N|EOBECN|: 1

PRZECTW (0)

WSTRZYMUJE stE (0)

BRAK GLOSU (O)

NTEOBECNT (1)
Adam Sosnowski

Glosowanie z dnia]- 18.'12.2024, 1 1 :05.22

18.12.2024 , Wygenerov,nno za pomocQ app.esesja.pl, Stona I z 1


